
Protokoll möte med Rosendalsskolans föräldraförening 2015-02-17

Plats: Lärarrummet Rosendalsskolan

Närvarande: Magnus Lorentzon, 6, Cecilia Hallin, Eken, Peter Buch, Kastanjen, Mats Lago, Tuvan/6A, 
Michael Hansen, Syrenen, Stefan Olovsson 3C, Henrik Lagberg, Granen, Cilla Cannerheim, 4C, 6C, 
David Hidner, 1A, Christna Nilsson, Eken 2C, Anna Martvall, 3A/3C, Maria Blom, 5A, Matas Lysell, 
Fröhuset, Martn Solevid, Fröhuset och Cecilia Erdalen, 3B

1. Mötets öppnande

Cecilia Erdalen förklarade mötet öppnat.

2. Stadgeändringar

Mötet beslutar i enlighet med bifogat stadgeändringsförslag.

3. Stöd tll elever med särskilda behov

Problemet med elever som är i behov av särskilt stöd men inte får det har nu blivit en 
arbetsmiljöfråga, vilket ger det en ny dimension. Skolledningen har agerat och tllsat yterligare 
resurser. Problemet eskalerar när förskoleklasserna blir större. Skolledningen agerar alltd reaktvt 
istället för proaktvt. De föräldrar som skriker högst vinner.  Hur kan man utbyta erfarenheter mellan 
föräldrarna? Skolverket kan ge vägledning. Kan en ”lathund” eller liknande tas fram om hur man som 
förälder kan agera? Föräldrar med input i det arbetet uppmanas skicka material tll 
Föräldraföreningen. Föräldraföreningen kommer at fortsäta at bevaka frågan.

4. Om-/nybyggnaton Rosendalsskolan

En ombyggnaton i har aldrig varit så nära. Beslut är fatat i nämnden. Handlingsplan om vad som ska 
hända med barnen etc. måste fnnas innan ombyggnaton/renovering drar igång. 
Föräldraföreningens delaktghet i arbetsgrupp och/eller som remissinstans ska säkerställas.

5. Trafksituatonen

Oacceptabel trafksituaton vid lämning och hämtning. Trafkkontoret tycker inte det är problem men 
man kommer at göra en ny fartutredning. Önskat utall at det blir skyltat som skolområde. Det stora
problemet är dock föräldrarnas agerande.



6. Övriga frågor

– Kan Föräldraföreningen göra något angående rabater etc.? Beslut at fortsäta kontakten med 
Hanna Sandkvist, Lokalförvaltningen.

– Toaleterna – barnen vägrar gå på grund av dålig lukt. Fråga bör ställas tll Hans. 

Vid Protokollet

Cecilia Erdalen
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